
RFSU betyder 
Riksförbundet för sexuell upplysning.
RFSU jobbar med det som handlar om
sex, kärlek och relationer.

VAD SKA VI PRATA OM?
När vi kommer till er 
vill vi ge information om kroppen och sex.
Vi vill prata om hur man kan göra 
för att inte få eller ge sjukdomar.
Vi vill prata om hur man kan göra 
så att sex blir bra för alla som har sex.
Vi vill prata om relationer.
Vi vill berätta vart ni kan gå 
om ni behöver hjälp.

När vi kommer till er  
pratar vi inte om oss själva.
Ni behöver inte säga det som är privat för er.

RFSU
BESÖK FRÅN

Vi i RFSU vill komma till er klass.
Vi vill ge information och diskutera med er.
Om ni har frågor försöker vi svara.



VAD ÄR RFSU?
RFSU jobbar i Sverige
och i andra länder i världen.
RFSU har många medlemmar.
Det är medlemmarna som bestämmer
vad RFSU ska arbeta med.
Alla som vill kan vara med i RFSU.

RFSU vill att sex ska kännas bra
för alla som har sex.
RFSU tycker att alla ska få bestämma 
över sin kropp.
Och att alla ska få älska vem de vill.
RFSU tycker att det är viktigt
att ha kunskap om kroppen.

Det finns mer information om RFSU
på internet, www.rfsu.se

LITEN ORDLISTA
Riksförbundet..................En organisation som finns i hela Sverige.
Upplysning.......................Information, utbildning.
Privat.................................Sådant som en person inte vill att andra ska få veta.
Medlem.............................En person som är med i en organisation eller grupp.


